



Taurex Financial Services L.L.C.

Version 3.0

February 2026

Taurex Financial Services L.L.C.

Referral Agreement

V3.0

This Referral Agreement ("Agreement") is made between:

Taurex Financial Services L.L.C. ("Taurex UAE"), a company incorporated in the United Arab Emirates (UAE) with registration number 1381759, and regulated by the Capital Market Authority (CMA) of the UAE under Category 5 - Ranking and Advice, license number 20200000224; and

The Client, being the person completing the electronic sign-up process and accepting this Agreement (the "Client").

شركة توركس للخدمات المالية ذ.م.م

اتفاقية إحالة العملاء

الإصدار 3.0

اتفاقية الإحالة ("الاتفاقية") مبرمة بين:

شركة توركس للخدمات المالية ذ.م.م ("توركس الإمارات"), وهي شركة مسجلة في دولة الإمارات العربية المتحدة تحت رقم تسجيل 1381759، وخاضعة لتنظيم هيئة سوق المال (CMA) في دولة الإمارات العربية المتحدة بموجب الفئة الخامسة - الترتيب والمشورة، برخصة رقم 20200000224؛ و

العميل، وهو الشخص الذي يقوم باستكمال عملية التسجيل الإلكتروني ويقبل بهذه الاتفاقية ("العميل").

1. Parties and Role

1.1 Taurex UAE acts solely as an introducing entity, referring Clients to **Taurex Global Limited**, a regulated entity based in the Republic of Seychelles, licensed by the Financial Services Authority (FSA) as a Securities Dealer under license number SD092 ("Taurex Seychelles").

1.2 If Taurex Seychelles approves the Client's application, the Client's trading relationship will be exclusively with Taurex Seychelles under its own client agreements, risk disclosures, and policies.

1.3 Taurex UAE does not provide investment advice, portfolio management, execution, custody or dealing services, and has no responsibility for the performance or outcome of any trading activity undertaken by the Client.

1. الأطراف والدور

1.1 تعمل شركة توركس الإمارات فقط بصفتها كياناً مُعرِّفاً، حيث تقوم بإحالة العملاء إلى شركة توركس غلوبال ليميتد، وهي كيان خاضع للرقابة يقع مقره في جمهورية سيشل، ومرخص من قبل هيئة الخدمات المالية ("FSA") كتاجر أوراق مالية بموجب الترخيص رقم "SD092" ("توركس سيشل").

1.2 في حال موافقة شركة توركس سيشل على طلب العميل، فإن علاقة التداول الخاصة بالعميل ستكون حصراً مع شركة توركس سيشل بموجب اتفاقيات العميل وإفصاحات المخاطر والسياسات الخاصة بها.

1.3 لا تقدم شركة توركس الإمارات أي مشورة استثمارية أو خدمات إدارة المحافظ أو التنفيذ أو الحفظ أو التعامل، ولا تتحمل أي مسؤولية عن أداء أو نتائج أي نشاط تداول يقوم به العميل.

By signing up for an account, you ("Client") agree to the following terms:

2. Purpose of the Agreement

This Agreement establishes the roles and responsibilities of Taurex UAE in facilitating the referral and onboarding process for Clients to **Taurex Seychelles**.

3. Referral Scope

- Based on the results of the Client's Know Your Customer ("KYC") check and Customer Due Diligence ("CDD"), Taurex UAE facilitates the Client's account opening and referral to Taurex Seychelles.

- The Client acknowledges and agrees that all CDD and KYC procedures will be conducted directly by Taurex UAE, in accordance with the laws and regulations of the UAE's Capital Market Authority, the Seychelles' FSA and any other applicable requirements.

- Taurex UAE's role is limited to onboarding facilitation and providing a smooth introduction to Taurex Seychelles.

4. Account Operations

Client hereby acknowledges and agrees that:

- Client will be onboarded by **Taurex Seychelles** and shall be bound by **Taurex Seychelles'** terms and conditions.
- All deposits will be processed and held by Taurex Seychelles.
- All trading activities executed by the Client will be carried out by Taurex Seychelles.

بقياكم بالتسجيل لفتح حساب، فإنك ("العميل") توافق على الشروط التالية:

2. الغرض من الاتفاقية

تحدد هذه الاتفاقية أدوار ومسؤوليات شركة توركس الإمارات في تسهيل عملية الإحالة وقبول العملاء لدى شركة توركس سيشل.

3. نطاق الإحالة

- بناءً على نتائج إجراءات اعرف عميلك ("KYC") والعناية الواجبة تجاه العملاء ("CDD"), Taurex UAE شركة توركس الإمارات بتسهيل فتح حساب العميل وإحالاته إلى شركة توركس سيشل.

- يُقر العميل ويوافق على أن جميع إجراءات العناية الواجبة تجاه العملاء و"اعرف عميلك" ستُجرى مباشرة من قبل شركة توركس الإمارات، وفقاً لقوانين وأنظمة هيئة سوق المال في دولة الإمارات العربية المتحدة، وهيئة الخدمات المالية في سيشل، وأي متطلبات أخرى سارية.

- يقتصر دور شركة توركس الإمارات على تسهيل عملية قبول العميل وتقديم تعريف سلس بشركة توركس سيشل.

4. عمليات الحساب

يُقر العميل ويوافق بموجبه على ما يلي:

- سيتم قبول العميل من قبل شركة توركس سيشل، وسيكون مُلزماً بالشروط والأحكام الخاصة بشركة توركس سيشل.
- ستتم معالجة جميع الإيداعات والاحتفاظ بها من قبل شركة توركس سيشل.
- سيتم تنفيذ جميع أنشطة التداول التي يقوم بها العميل من خلال شركة توركس سيشل.

5. Regulatory Oversight

- Taurex UAE is regulated by the UAE's CMA and acts solely as a facilitator for introducing the Client to Taurex Seychelles.
- Taurex Seychelles shall be responsible for managing the Client's account, trades, and any related transactions.
- Taurex Seychelles is responsible for handling client complaints, resolving issues, inquiries, and monitoring of client accounts.
- Taurex Seychelles may request additional Compliance and KYC documents to fulfill its AML and regulatory obligations.

5. الرقابة التنظيمية

- تخضع شركة توركس الإمارات لرقابة هيئة سوق المال في دولة الإمارات العربية المتحدة وتعمل فقط كمُيسّر لتعريف العميل بشركة توركس سيشل.
- تكون شركة توركس سيشل مسؤولة عن إدارة حساب العميل وتداولاته وأي معاملات ذات صلة.
- تتحمل شركة توركس سيشل مسؤولية معالجة شكاوى العملاء وحل الشكاوى والاستفسارات ومراقبة حسابات العملاء.
- قد تطلب شركة توركس سيشل مستندات إضافية تتعلق بالامتثال وإجراءات "اعرف عميلك" للوفاء بالتزاماتها المتعلقة بمكافحة غسل الأموال والالتزامات التنظيمية.

6. Client Acknowledgment of Risks

By proceeding, the Client acknowledges and accepts the following:

- **Leverage Restrictions:** Client will not be protected by local leverage restrictions for CFDs.
- **Segregated Account:** Client's funds shall be segregated from company funds.
- **Negative Balance Protection:** Client understands that their account balance may go negative, and the Client may lose more than their initial deposit.
- **Restriction on Incentives:** Client will not benefit from local restrictions on monetary or non-monetary incentives offered to retail investors.
- **Personal Responsibility:** Client is solely responsible for any financial losses or gains incurred as a result of Client's transactions with Taurex Seychelles.

6. إقرار العميل بالمخاطر

بالمتابعة، يُقر العميل ويقبل بما يلي:

- قيود الرافعة المالية: لن يتمتع العميل بالحماية التي توفرها القيود المحلية على الرافعة المالية لعقود الفروقات.
- الحساب المنفصل: سيتم فصل أموال العميل عن أموال الشركة.
- الحماية من الرصيد السلبي: يدرك العميل أن رصيد حسابه قد يصبح سلبياً، وأنه قد يخسر أكثر من إيداعه الأولي.
- القيود على الحوافز: لن يستفيد العميل من القيود المحلية المفروضة على الحوافز النقدية أو غير النقدية المقدمة للمستثمرين الأفراد.
- المسؤولية الشخصية: يتحمل العميل وحده المسؤولية عن أي خسائر أو مكاسب مالية تنتج عن معاملاته مع توركس.

- **Capital Adequacy Requirements:** Client understands that Taurex Seychelles is subject to the capital adequacy requirements imposed by the Seychelles FSA.
- **Consumer Protection:** Taurex Seychelles may not adhere to the same consumer protection rules applicable to locally regulated brokers.
- **Due Diligence:** Client confirms that they have conducted their own due diligence on Taurex Seychelles and are satisfied with its financial stability and operational practices.

7. Commission Disclosure

- The Client will not be charged any referral commission or fee by Taurex UAE or Taurex Seychelles as a result of this referral arrangement.
- Taurex UAE may receive referral commissions or other remuneration from Taurex Seychelles; however, such payments are made between the entities and do not affect the costs or fees payable by the Client.

8. Data Privacy

- Client explicitly and unanimously agrees that Taurex UAE may process, collect, and store Client's personal data in accordance with the Data Protection Law 2021 (Federal Decree-Law No. 45 of 2021) and any other applicable data privacy laws and regulations of the UAE.

- متطلبات كفاية رأس المال: يدرك العميل أن شركة توركس سيشل تخضع لمتطلبات كفاية رأس المال التي تفرضها هيئة الخدمات المالية في سيشل.
- حماية المستهلك: قد لا تلتزم توركس سيشل بنفس قواعد حماية المستهلك المطبقة على الوسطاء الخاضعين للتنظيم المحلي.
- العناية الواجبة: يؤكد العميل أنه قد أجرى العناية الواجبة الخاصة به بشأن توركس سيشل وأنه راضٍ عن استقرارها المالي، ممارساتها التشغيلية وخدماتها.

7. الإفصاح عن العمولة

- لن يتم تحميل العميل أي عمولة أو رسوم إحالة من قبل شركة توركس الإمارات أو شركة توركس سيشل نتيجة لترتيب الإحالة هذا.
- قد تتلقى شركة توركس الإمارات عمولات إحالة أو أي مكافآت أخرى من شركة توركس سيشل؛ إلا أن هذه المدفوعات تتم بين الكيانين ولا تؤثر على التكاليف أو الرسوم المستحقة على العميل.

8. خصوصية البيانات

- يوافق العميل صراحة وبشكل قاطع على أنه يجوز لشركة توركس الإمارات معالجة بياناته الشخصية وجمعها وتخزينها وفقاً لقانون حماية البيانات لعام 2021 (المرسوم بقانون اتحادي رقم 45 لسنة 2021) وأي قوانين ولوائح أخرى سارية بشأن خصوصية البيانات في دولة الإمارات العربية المتحدة.

- We process your personal data for the following purposes:

- (i) to act as introducer so that you may receive the services of Taurex Seychelles;
- (ii) to communicate with you to carry out KYC or CDD inquiries; and
- (iii) to comply with legal obligations.

- We may share your personal data with Taurex Seychelles and other third parties for the purposes described above.

- We will retain your personal data only for as long as necessary and in accordance with legal or regulatory requirements.

- We take the security of your personal data seriously and implement appropriate technical and organizational measures to protect it.

9. Amendments

Any amendment to this Agreement shall be made only by agreement of both parties. Amendments required by a regulator or applicable legislation may be implemented, provided that the Client is notified within 30 days.

10. Client Declaration and Acknowledgment

By agreeing to this Referral Agreement, the Client acknowledges:

- They have read and understood the terms of this Referral Agreement.
- Their account, including all deposits and trading activities, will be managed solely by Taurex Seychelles.

- نقوم بمعالجة بياناتك الشخصية للأغراض التالية:

- (i) العمل كجهة مُعرِّفة حتى يتسنى لك الحصول على خدمات شركة توركس سيشل؛
- (ii) التواصل معك لإجراء استفسارات "اعرف عميلك" (KYC) أو العناية الواجبة تجاه العملاء (CDD)؛ و
- (iii) الامتثال للالتزامات القانونية.

- قد نشارك بياناتك الشخصية مع شركة توركس سيشل وأطراف ثالثة أخرى للأغراض الموضحة أعلاه. ونحن نضمن أن أي طرف ثالث نعمل معه يمثل لقوانين ولوائح خصوصية البيانات السارية ويوفر حماية كافية لبياناتك. سنحتفظ ببياناتك الشخصية فقط للمدة اللازمة لتحقيق الأغراض التي جُمعت من أجلها، ووفقاً للمتطلبات القانونية أو التنظيمية.

- نحن نأخذ أمن بياناتك الشخصية على محمل الجد ونطبق التدابير الفنية والتنظيمية المناسبة لحمايتها من الوصول غير المصرح به أو الإفصاح أو التغيير أو الإتلاف.

9. التعديلات

أي تعديل أو تغيير في الاتفاقية الموقعة مع العميل يتم فقط بموافقة الطرفين. وأي تعديل أو تغيير يقوم به أي من الطرفين دون موافقة خطية من الطرف الآخر لا يؤخذ في الاعتبار، باستثناء أي تعديلات تتم بناءً على طلب جهة تنظيمية أو وفقاً للتشريعات السارية، شريطة إخطار العميل بالتعديلات في غضون فترة لا تتجاوز 30 يوماً بعد إجراء التعديل.

10. إقرار وتعهد العميل

بالموافقة على اتفاقية الإحالة هذه، يدرك العميل ويُقر بما يلي:

- لقد قرأت وفهمت شروط اتفاقية الإحالة هذه.
- أقر بأن حسابي، بما في ذلك جميع الإيداعات وأنشطة التداول، ستتم إدارته بموجب الاختصاص القضائي لشركة توركس سيشل.

- Taurex UAE's role is limited to onboarding facilitation and referral services.

By proceeding, the Client confirms that they:

- are of legal age and have the capacity to enter into this Agreement;
- possess sufficient trading knowledge and experience to understand the risks of leveraged products; and
- are not a resident of any jurisdiction in which Taurex Seychelles is prohibited from offering its services.

11. Consistency Across Entities

In the event of inconsistency between this Agreement and the Taurex Seychelles Client Agreement, the latter shall prevail with respect to the Client's trading relationship.

12. Miscellaneous

- **Entire Agreement:** This Agreement constitutes the entire understanding between Taurex UAE and the Client with respect to referral services.
- **Severability:** If any provision is found invalid, the remainder shall remain in full force and effect.
- **Language:** This Agreement is provided in English and Arabic. In the event of a difference in translation, the Arabic version shall prevail.

- أدرك أن دور شركة توركس الإمارات يقتصر على تسهيل عملية القبول وخدمات الإحالة.

بالمتابعة، يؤكد العميل أنه:

- بلغ السن القانونية ولديه الأهلية لإبرام هذه الاتفاقية.
- يمتلك المعرفة والخبرة الكافية في التداول لفهم مخاطر المنتجات ذات الرافعة المالية.
- ليس مقيماً في أي اختصاص قضائي يُحظر فيه على شركة توركس سيشل تقديم خدماتها.

11. الاتساق بين الكيانات

في حال وجود أي تعارض بين هذه الاتفاقية واتفاقية العميل الخاصة بشركة توركس سيشل، فإن الأخيرة هي التي تسود فيما يتعلق بعلاقة التداول الخاصة بالعميل.

12. أحكام متنوعة

- الاتفاقية الكاملة: تشكل هذه الاتفاقية التفاهم الكامل بين شركة توركس الإمارات والعميل فيما يتعلق بخدمات الإحالة.
- قابلية الفصل: إذا تبين أن أي حكم من أحكام هذه الاتفاقية غير صالح، تظل بقية الأحكام سارية المفعول بالكامل.
- اللغة: تم تحرير هذه الاتفاقية باللغتين الإنجليزية والعربية. وفي حال وجود أي تعارض في التفسير، تسود النسخة العربية.

13. Governing Law

This Agreement shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates.

13. القانون الحاكم

تخضع هذه الاتفاقية وتُفسر وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة.

14. Acceptance of Terms

By signing up for an account, the Client agrees to the terms outlined in this Referral Agreement.

14. قبول الشروط

بقيامه بالتسجيل لفتح حساب، يوافق العميل على الشروط الموضحة في اتفاقية الإحالة هذه.

Agreement Acknowledgment:

☐ I confirm that I have read and agree to the terms of this Referral Agreement, including the acknowledgment of **Taurex Seychelles** as the entity managing my account, deposits, and trades.

إقرار بالاتفاقية:

☐ أؤكد أنني قرأت ووافقت على شروط اتفاقية الإحالة هذه، بما في ذلك الإقرار بأن شركة توركس سيشل هي الكيان الذي سيعيد حسابي وإيداعاتي وتداولاتي.

Client Acknowledgement Form

نموذج إقرار العميل

Referring Entity: Taurex Financial Services L.L.C. ("Taurex UAE"), licensed by the UAE's Capital Market Authority (License No. 20200000224).

الكيان المُحيل: شركة توركس للخدمات المالية ذ.م.م. ("توركس الإمارات"), مرخصة من هيئة سوق المال في دولة الإمارات العربية المتحدة (رقم الترخيص: 20200000224).

Referred Entity: Taurex Global Limited, a Seychelles company licensed by the Seychelles Financial Services Authority (License No. SD092) ("Taurex Seychelles").

الكيان المُحال إليه: شركة توركس غلوبال ليميتد، وهي شركة في سيشل مرخصة من هيئة الخدمات المالية في سيشل (رقم الترخيص: SD092: توركس سيشل).

1. Trading Relationship

- I understand that my trading account will be opened only with Taurex Seychelles, and that my contractual relationship will be with Taurex Seychelles under its own client agreement, risk disclosures, and policies.
- I acknowledge that Taurex UAE is acting only as an introducer and does not hold my

1. علاقة التداول

- أدرك أن حساب التداول الخاص بي سيتم فتحه فقط مع شركة توركس سيشل، وأن علاقتي التعاقدية ستكون مع شركة توركس سيشل بموجب اتفاقية العميل الخاصة بها وإفصاحات المخاطر وسياساتها.

funds, execute my trades, or provide investment advice.

2. No Advisory Responsibility

- I confirm that Taurex UAE has not provided me with any investment advice or recommendations.
- I accept full responsibility for my trading decisions with Taurex Seychelles.

3. Commission Disclosure

- I understand that I will not be charged any referral commission or fee by Taurex UAE or Taurex Seychelles under this referral arrangement.
- I acknowledge that Taurex UAE may receive remuneration from Taurex Seychelles; however, this does not affect the costs payable by me.

4. AML & CTF / KYC

- I acknowledge that all AML & CTF / KYC checks will be conducted by both Taurex UAE and Taurex Seychelles.
- I confirm that I have provided complete and accurate information and consent to ongoing monitoring.
- I understand that my personal data may be transferred outside the UAE, including to Seychelles.

- أقر بأن شركة توركس الإمارات تعمل فقط كجبهة مُعرّفة ولا تحتفظ بأموالي أو تنفذ تداولاتي أو تقدم أي مشورة استثمارية.

2. عدم وجود مسؤولية استشارية

- أؤكد أن شركة توركس الإمارات لم تقدم لي أي مشورة أو توصيات استثمارية.
- أتحمل المسؤولية الكاملة عن قرارات التداول الخاصة بي مع شركة توركس سيشل.

3. الإفصاح عن العمولة

- أدرك أنه لن يتم تحميلي أي عمولة أو رسوم إحالة من قبل شركة توركس الإمارات أو شركة توركس سيشل بموجب ترتيب الإحالة هذا.
- أقر بأن شركة توركس الإمارات قد تتلقى عمولة إحالة أو أي مكافآت أخرى من شركة توركس سيشل؛ إلا أن هذا الأمر يتم بين الكيانين ولا يؤثر على التكاليف أو الرسوم المستحقة علي بصفتي العميل.

4. مكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب / اعرف عميلك

- أقر بأن جميع إجراءات التحقق الخاصة بمكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب و"اعرف عميلك" ستُجرى من قبل كل من شركة توركس الإمارات وشركة توركس سيشل، وفقاً لالتزاماتهما التنظيمية.
- أؤكد أنني قدمت معلومات كاملة ودقيقة لهذه الإجراءات وأوافق على المراقبة المستمرة، بما في ذلك التحقق من العقوبات وقوائم الأشخاص السياسيين ممثلي المخاطر (PEP).
- أدرك أنه قد يتم نقل بياناتي الشخصية خارج دولة الإمارات العربية المتحدة (بما في ذلك إلى سيشل) لأغراض الامتثال وإدارة الحساب.

5. Regulatory Protections

- I acknowledge that protections available under UAE law may not apply to my account with Taurex Seychelles.
- I understand that Seychelles law and regulation will apply to my trading account.

5. الحماية التنظيمية

- أقر بأن أوجه الحماية المتاحة بموجب قوانين دولة الإمارات العربية المتحدة (بما في ذلك برامج تعويض المستثمرين) قد لا تنطبق على حسابي لدى شركة توركس سيشل.
- أدرك أن قوانين وتشريعات سيشل هي التي ستطبق على حساب التداول الخاص بي.

6. Complaints

- Any complaint about referral services should be made to Taurex UAE.
- Any complaint about trading, deposits, withdrawals, or client money should be made directly to Taurex Seychelles.

6. الشكاوى

- يجب تقديم أي شكاوى تتعلق بخدمات الإحالة إلى شركة توركس الإمارات.
- يجب تقديم أي شكاوى تتعلق بخدمات الحساب (التداول، الإيداعات، السحوبات، أموال العملاء) مباشرة إلى شركة توركس سيشل.

7. Law and Jurisdiction

- This acknowledgement is governed by the laws of the United Arab Emirates.
- The courts of the UAE shall have exclusive jurisdiction in case of disputes with Taurex UAE.

7. القانون والاختصاص القضائي

- يخضع هذا الإقرار لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة.
- تتمتع محاكم دولة الإمارات العربية المتحدة بالاختصاص القضائي الحصري في حال نشوء أي نزاعات مع شركة توركس الإمارات.

Client Confirmation

☐ I have read and understood the above disclosures.

☐ I confirm my acceptance and agree that my trading account will be with Taurex Seychelles only.

تأكيد وإقرار العميل

☐ لقد قرأت وفهمت الإفصاحات المذكورة أعلاه.

☐ أؤكد قبولي لهذا الإقرار وأوافق على أن يكون حساب التداول الخاص بي مع شركة توركس سيشل فقط.

